
Dragsfjärds avdelning

Styrelsemöte 5.9.2022 klo 18.00 hos Cati Huhta

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades kl 18:00. närvarande: Viveka Eriksson, Kristina Hakola-Wass, Hanna Nikkanen, Susan

Holmberg, Gunilla Söderström, Cati Huhta.

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet

Ordförande: Cati Huhta. Sekreterare: Hanna Nikkanen.

3. Vi planerar höstens program

a. Distriktets årsklocka kan användas som bas för avdelnings egna. Cati gör ett förslag

och skickar till styrelsemedlemmar.

i. Hungerdagen 22.-24.9.

Tjuvstart vid September Open, 10.9. Hanna, Gunilla och Viveka samlar.

Äppeldagen 24.9. Gunilla förbereder, Cati samlar.

Fem bössor ska tas till butikerna 21.9.  Susan fixar Kärra & Kiva, Gunilla

Dalsbruks butiker.

Skolorna (brukar samla på torsdag-fredag): Kristina kontaktar Annika.

Dalsbruks skola bakar limpor.

ii. Rollator-rally 6.9.

Skolbarnen far till hannahemmet, Gunilla och Marianne far med.

iii. Avdelningsforum 31.8

Viveka har lovat berätta mera (under övriga ärenden)

iv. Frivilligkryssning i oktober

Avdelningen kan betala för en styrelsemedlems resa.



b. Ukrainakrisen, lägesrapport och vad händer till näst.

Lägesrapporten: tre lägenheter finns, och kommunstyrelsen kan erbjuda ytterligare 5

lägenheter i Dalsbruk om behov finns. Vi väntar på tidtabell och mera uppgifter. Om

det händer, ett planeringsmöte ska ordnas och lägenheterna så delas upp så att alla

avdelningar ansvarar för en och Dragsfjärd för två. Vi önskade också att kommunen

ser till att allt det tekniska fungerar i lägenheterna och också att grovstädning skulle

göras.

4. Bidrag

a. Det finns möjlighet att söka bidrag för mathjälp/ ungdomsverksamhet från

centralbyrån. Cati tar reda på om vi kan använda bidraget till soppagruppen eller

liknande verksamhet; återkommer på epost.

5. Övriga ärenden

i. Hemhjälp behövde hjälp med besök till Sagalund och Vreta, tre medlemmar deltog.

ii. Avdelningen fyllde 70 år och fick en hälsning från Åbolands distrikt.

iii. Nytt hänglås till Fjällstugan: Viveka köper

iv. Medlemsregistret: Cati frågar Christel Bergman om hur vi kan veta vem som är

medlem så att a) vi kan ansöka om utmärkelser; b) vi kan veta när en medlem dör.

v. Vänmöte: Kristina och Viveca hade ordnat, ingen kom, kanske var för tidigt (men

intresse finns). Nästa gång: vänkursen 12.10. 17:30 på kontoret med Axel.

Oma-anmälning kan bli ett problem.

vi. Höstmöte: 22.11. kl 18 på kontoret.

vii. Soppagruppens bokföring kommer att ske genom Camilla.

viii. Dataskydd: Hanna nämndes som avdelningens kontaktperson för dataskyddet

6. Mötet avslutades kl 20:05


